



# AB: Mediation: At the doctor's

English Mediation R, E 6

## Mediation: At the doctor's

- ① **You are on holiday in Scotland with your Uncle Theo, but he is not feeling well. You need to go to the doctor. Uncle Theo doesn't speak English, so you go along to mediate.**  
*Du bist in den Ferien in Schottland mit deinem Onkel Theo, aber er fühlt sich nicht gut. Ihr müsst zum Arzt gehen. Onkel Theo spricht kein Englisch, deshalb gehst du mit, um zu vermitteln.*

### Step 1: At the reception

**Receptionist:** What can I do for you today?

**You:** Er fragt... \_\_\_\_\_

**Uncle Theo:** Sag ihm bitte, dass es mir nicht gut geht und ich einen Termin beim Arzt möchte.

**You:** \_\_\_\_\_

**Receptionist:** Ok, please tell me your age and where you come from.

**You:** \_\_\_\_\_

**Uncle Theo:** Sage ihm bitte, dass ich 35 Jahre alt bin und aus Deutschland komme.

**You:** \_\_\_\_\_

**Receptionist:** Thank you. You can go to the waiting room now, I will call you soon.

**You:** \_\_\_\_\_



What can I do for you today?  
Can you tell me your age and where you come from?





## AB: Mediation: At the doctor's

English Mediation R, E 6

### Step 2: With Dr. Jet

② **Dr. Jet:** Hello Mr. Elders, I'm Dr. Jet. What's the matter?

**You:** .....

③ **Uncle Theo:** Sag ihr bitte, dass ich Halsschmerzen und Fieber habe.

**You:** .....

④ **Dr. Jet:** Hm, when did it start?

**You:** .....

⑤ **Uncle Theo:** Die Halsschmerzen haben am Montag begonnen, das Fieber gestern. Heute Nacht hatte ich auch Kopfschmerzen.

**You:** .....

.....

⑥ **Dr. Jet:** I see. It looks like you caught a bad cold. Get plenty of rest, and here's a prescription for you with some medicine. Get well soon!

**You:** .....

.....

.....

⑦ **Uncle Theo:** Bitte bedanke dich bei Dr. Jet für ihre Hilfe.

**You:** .....

Good to know: This is how your  
**written mediation GN**  
will look like!

